



PULFORD COMMUNITY LIVING Services Inc.

Member of abilities Manitoba Inc.

September 19, 2018

To Community of Ste. Anne:

Due to the growing of the community of Ste. Anne Pulford will be changing the pickup schedule, so we will be able to accommodate your recycling in a timely manner. Community members can also view our new schedule on the Ste. Anne website including all details. Pulford appreciates your business and would like to apologize for any inconvenience this will cause. Pickup during the weeks of Dec 22nd-Jan 3rd will be Dec 24th/Dec 27th & Jan 2nd & Jan 3rd

Kind regards,

Bobby-Jo Caron

Recycling Lead, Pulford Community Living Services

recycling@pulford.ca 204-422-9759

Nicole Cianflone

Assistant Day Service Manager

nicole.cianflone@pulford.ca

Cell -204 250 9627

Dayservice-204 422 5015



PULFORD COMMUNITY LIVING Services Inc.

Member of abilities Manitoba Inc.

Le 19 septembre 2018

À la communauté de Sainte-Anne :

En raison de la croissance de la communauté de Ste-Anne Pulford, nous modifierons l'horaire de collecte, ce qui nous permettra d'accommoder votre recyclage en temps opportun. Les membres de la communauté peuvent également consulter notre nouvel horaire sur le site Web de Sainte-Anne avec tous les détails. Pulford apprécie votre entreprise et aimerait s'excuser pour tout inconvénient que cela pourrait causer. La collecte durant les semaines du 22 décembre au 3 janvier aura lieu du 24 décembre au 27 décembre et du 2 janvier au 3 janvier.

Veillez agréer, chère communauté, nos sentiments les meilleurs,

Bobby-Jo Caron

Gérant du recyclage, Pulford Community Living Services www.pulford.ca

| recycling@pulford.ca | 204-422-9759

Nicole Cianflone

Directrice adjointe du service de jour

nicole.cianflone@pulford.ca

Cellulaire -204 250 9627

Service de jour - 204 422 5015